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Protokoll - Sektionsmöte 2 
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1. Preliminärer 

1.1 Mötets öppnande 
Mötet förklaras öppnas kl. 12:02. 
 

1.2. Val av 
1.2.1. Mötesordförande 

Till mötesordförande valdes enhälligt Loke Lennartsson.  
1.2.2 Vice mötesordförande 

Till vice mötesordförande valdes enhälligt Astrid Hansson. 
1.2.3. Mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes enhälligt Ally Stålebring Bergh och Elsa Dufva.  
1.2.4. Två justerare tillika rösträknare 

Till justerare valdes enhälligt Noah Kurtsdotter Cuarcac och Bianka August. 
 

1.3. Justering av röstlängd 
Närvarolista visas med qr-kod.  
 

1.4. Mötets behöriga utlysande 
Kallelse skickades för två veckor sen och dagordningen i söndags, 8/12. PR har även satts upp i 
korridorerna och på facebook samt instagram.  
 

1.5. Föregående mötesprotokoll 
Loke Lennartsson presenterar tidigare mötesprotokoll. Denna går att hitta på hemsidan.  
 
2. Fastställande av mötesordning 
Mötesordningen visas och även qr-kod till lathunden.  
 
3. Fastställande av dagordning  
Styret har ett förslag på en ändring. Vill lägga fyllnadsval direkt efter punkt 7.  
Kan vi godkänna den nya dagordningen? 
Dagordningen godkändes enhälligt.  
 
4. Adjungeringar 
Kristalia Kostarelli behöver adjungeras in.  
 
Adjungeringen godkänns.  
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5. Inledning av FotA:s årsmöte. 
Nu inleds fotas årsmöte och kommer att löpa parallellt under möte 2 och 3 eftersom fota sponsras av 
ung media. Alla ska scanna qr-koden för att mötet ska fortsätta.  
 
6. Meddelanden 

6.1. Information från Programansvariga 
Julia Fredriksson presenterar sig själv. Hon hälsar från Mats Ander som inte kunde vara här idag. Hon 
berättar om mötena med AUU och tittar på kursplanerna och att de ska fastställas. För de som går i 
tvåan sker den största förändringen och de ska fastställa kursplanen för tvåorna inför trean. Kurserna 
finns tillgängliga på Chalmers hemsida. Meta är med i arbetet för att övergången ska bli så bra som 
möjligt. För de som går i trean nu är det portöljsamtal som inte är obligatoriska men ta gärna chansen 
för att få feedback. Mastermässa kommer att komma där man kan ställa frågor. Examensutställningar 
jobbas det också med och det kommer att vara en gemensam utställning med master, kandidat och AT 
så att alla kan få ställa ut samtidigt. Det har varit mycket prat om fjärrstyrda licenser, innan pandemin 
fanns inte detta men nu är det möjligt. Problemet är att datorerna blir låsta och datorerna är upptagna 
och nu tog man då bort massa datorer men nu finns det fler datorer med programmen som vi behöver 
använda. Många jobbar i rhino samtidigt. De ska släppa fler licenser så att det går att sitta hemma över 
jul. Detta kommer att lösas till nästa höst så att alla licenser ligger virtuellt.  
 

6.2. Information från Kårledningen 
Kårledningen genom Jakob Bengtsson från utbildningsenheten berättar kort om kåren. Mest aktuellt 
är rekryteringen av nästa kårledning. Den börjar den 22 januari så är ni intresserade så kan ni söka då. 
Sen har vi gjort om teknologäskning till särskilt organisationsstöd. Det har varit missvisande med 
teknologäskning. Dessa innebär att hela sektionen ska kunna äska från kåren för att genomföra olika 
satsningar och initiativ. Det finns nu projektengagemang, till för att du som individuell teknolog vill 
börja ett nytt initiativ, då kan man äska inom ramen för projektengagemang. Kårhusets 
restaurangverksamhet kommer stängas ner under julen men ni kommer kunna komma in med kårkort 
mellan den 20 dec-7 januari. Narkotika har förekommit på campus och det är nolltolerans och kåren 
har skickat ut till alla styrelser om mer information. Om ni har idéer eller märker något så hör av er till 
kåren och speciellt Alva Limbäck som är SO.  
 

6.3. Information från FuM 
Loke Lennartsson berättar kort. Om man vill veta vad som beslutats så finns det protokoll på 
hemsidan. Valnämnden behöver fler människor så sök till det om ni vill.  
 

6.4. Information från Styret  
SAMO Ida Jansson pratar om student voice och tackar för engagemanget kring det. Hon vill också 
poängtera att det är känsligt inval där många kan bli besvikna men det finns fler chanser och engagera 
sig senare.  
 
7. Rapport 
 7.1. Rapport från styret 
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Ordförande Loke Lennartsson presenterar styrets halvårsrapport. Vill man läsa mer finns den i 
utskicket med dagordningen.  
 
 
8. Fyllnadsval 

8.1. Arkipelago 
Astrid Hansson frågar mötet om vi kan frångå invalspolicy för att underlätta för arkipelago.  
Kan vi frångå invalspolicy? 
JA 
 
Finns det någon som vill nominera sig till ordförande i Arkipelago? 
 
Siri Gardell genom Elsa Ekberg nominerar sig.  
 
Siri Gardell genom Elsa Ekberg presenterar sig 
 
Frågor? Inga frågor. 
 
Kan vi nominera Siri Gardell som ordförande i Arkipelago? 
JA 
 
Finner Siri Gardell nominerad. 
 
Frågor? Inga frågor.  
 
Kan vi välja in Siri som ordförande i Arkipelago? 
JA 
 
Finner Siri Gardell invald.  
 
Finns det någon som vill nominera sig till vice ordförande i Arkipelago? 
 
Benjamin Maturana nominerar sig.  
 
Benjamin Maturana presenterar sig. 
 
Frågor? Inga frågor. 
 
Kan vi nominera Benjamin Maturana till vice ordförande i Arkipelago? 
JA 
 
Finner Benjamin Maturana nominerad. 
 
Frågor? Inga frågor.  
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Kan vi välja in Benjamin Maturana till vice ordförande i Arkipelago? 
JA 
Finner Benjamin Maturana invald.   
 
9. Ansvarsbefrielse 

9.1 Arkipelago 
Revisorerna yttrar sig och yrkar på ansvarsbefrielse.  
Arkipelagos ansvarsbefrielse bordlades från förra mötet och tas upp igen. 
 
Revisorerna yrkar på ansvarsbefrielse.  
 
Mötet går till beslut. 
 
Ansvarsbefriade.  
 
Arkipelago 23/24s ordförande, vice ordförande och kassör blir ansvarsbefriade. 
Ej korrekt tillvägagångssätt, presentation och godkänd omröstning längre ner.  
 
10. Propositioner 
 
11. Motioner 

11.1 Motion om bildande av arbetsgrupp för spelkommitté 
Motionärerna presenterar motionen.  
 
Styrets yttrande är att godkänna motionen i sin helhet. 
 
Frågor? 
 
Samuel Björkeström:Har ni pratat med gamla arkad?  
 
Motionärer: Nej, men vi diskuterar gärna med dem. 
 
Albin Dahlbom: Ska ni ta över spelen som nu ligger i Röda rummet? 
 
Motionärer: Ja, det är tanken.  
 
Motionen godkänns i sin helhet. 
 
Mötet ajourneras från 12:36.  

 
Mötet återupptas 12.42 
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Ansvarsbefrielse arkipelago (korrekt) 
Styret ursäktar sig och tar upp att Arkipelagos verksamhetsberättelse och bokslut ska 
presenteras. 

 
Ella Geijer presenterar verksamhetsberättelsen.  
Julia Lundberg genom Ella Geijer presenterar bokslut.  
 
Frågor? Inga frågor.  
 
Mötet går till beslut. 

 
Ansvarsbefriade.  
 
Arkipelago 23/24s ordförande, vice ordförande och kassör blir ansvarsbefriade. 

 
11.2 Motion om Ökning av PubAs startkapital 
Motionärerna presenterar motionen.  
 
Styrets yttrande är att godkänna motionen i sin helhet. 
 
Frågor? Inga frågor.  
 
Motionen godkänns i sin helhet. 

 
 
12. Interpellationer 

12.1 RustA 
Rusta genom Axel Andersson och Filippa Gullö går fram och presenterar interpellationen.  
Rusta vill lyfta att eventuellt ha inval för rusta nu i läsperiod 2 istället för läsperiod 3.   
 
Frågor? 
 
Albin Dahlbom: Fråga till valberedningen om att det blir många kommittéer som söker, hur ser ni på 
det? 
Valberedningen: Det är något vi får diskutera vidare med styret, rusta och andra kommittéer. 
Kristalia Kostarelli: 5 kommittéer har aspning i två veckor, hur blir det då? 
Filippa Gullö: Man får kolla över det men vi har heller inga konkreta svar, vi ser en viss potential till 
att byta.  
 
Samuel Björkeström: Öppen fråga: Har ni diskuterat med andra kommitteer om att byta plats? De 
kommer behöva ta hänsyn till detta  
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Axel Andersson: Styret får svara på detta men vi kommer att diskutera vidare detta och kolla över det 
komma överens inom kommittén i mer framtida skeden. Det är något man får se över tiden som något 
aktuellt att kolla över.  
Millie Skoglund: Berättar om hur det är som patetkommitte eller ej, frågar ut till det allmänna om hur 
de kommande rusta känner.  
Albin Dahlbom: Är det inte bra att ha en patetförening? 
Axel Andersson: Det har det varit men vi ser hur Rusta börjar utvecklas mot något mer.  
Filippa Gullö: var med 7 st mycket under mottagningen och därför vill vi ha mer tid för att planera 
alla arren. 
 
Mötet ajourneras från 13:00 till 17:31.  
 
Mötet återupptas 17:31 
 
Närvarolistan skickas ut igen med qr-kod.  
 
Vi återupptar RustAs interpellation.  
 
Josefine Norberg behöver adjungeras in. 
 
Adjungeringen godkänns. 
 
Rusta berättar kort om sin interpellation för mötet.  
 
Frågor? 
 
Hjalmar Dammberg: Upplever ni att det har varit ett problem tidigare år? 
Axel Andersson: Innan har det varit mer patetkommitte men i och med att de gör mer och mer 
Hugo Klintbäck: Använder vi begreppet patetkommitte 
Axel Andersson: Nej det gör vi inte, det stämmer dock inte med organiserandet av hur det har faktiskt 
varit.  
Agnes Klang: Första aspningsperioden är redan tre veckor, orkar man med en längre aspningsperiod 
om det tillkommer en kommitte 
Hugo Klintbäck: Vi tänkte på det mycket föregående styre, varför ha något bara i lp 2-3-4. Varför inte 
sprida ut det? Tänka mer att röra sig framåt än bakåt i tiden för läsåret  
Replik Samuel Björkeström: Om man håller fast på principen att inga arr får hållas under 
aspningsperioden så får man ha det i åtanke. 
Replik Hugo Klintbäck: Det skulle gå att göra en större övergripande förändring 
Noah: När hade arkad? 
Styret: Aspningsperiod 2 
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Axel Andersson : det blir någon form av prioritering i form av hur viktiga kommitteer är beroende på 
vilken lp de är i. Det som är nu blir som ett intryck att dom är viktigast. Det blir att vi skapar en olika 
syn på att ju senare en kommittens aspning är.  
Hjalmar Dammberg: Ordningsfråga, är det öppet för diskussion? 
Styret: Vi tar inga beslut, därav inga diskussioner 
Hjalmar Dammberg: svar på axel, rusta behöver tydligare definition än patetkommitte, tydligare 
identitet, behöver kanske längre uppstartstid? 
Replik Axel Andersson: Det är lite kärnan i frågan, vad är rusta? Pratar om hur vi ser på det i 
sektionen som helhet.  
Clara Ehn: är det inte tråkigt om man flyttar rusta, får inte de som suttit i puben eller a6 göra det då? 
Axel Andersson: Det går 100% att söka med det är lite svårt. Det krävs att vi ändrar några riktlinjer.  
Albin Dahlbom: I år är det många pateter som vill söka i år? 
Replik Filippa Gullö: replik, jo det varierar år för år och vi vill ställa den frågan öppet här för att 
diskutera  
Hugo Klintbäck: Om intresset finns att ändra på Rustas identitet. Det motsäger inte heller att någon 
som 2a årare kan söka. Liksom hur många 1a årare är intresserade av Rusta? 
Styret: om ni hade varit intresserade av att söka rusta gör jazzhands 
Mötet: Många jazz-hands  
Hugo Klintbäck: på I funkar det så att det finns någon ordning 
Replik Axel Andersson: problem att saker startas upp av pateter som sedan blir förstaår och sedan dör 
ut 
Adam Skoglund: Problem om någon sitter och söker samtidigt och är en del av processen  
Valberedningen: den teknikaliteter har inte vi tittat igenom och diskuterat med styret eller rusta och 
kommer inte delta i denna diskussionen. 
 
 
12. Äskningar 
Inga äskningar. 
 
  
13. Inval 
SAMO Ida Jansson informerar om invalet likt tidigare under mötet. 
 
 13.1 Revisorer 
Astrid Hansson berättar kort om revisorrollen.  
Linn El-Haddad berättar hur det är att vara revisor.  
 
Styret, via Astrid Hansson, frågar om det finns några självnomineringar till revisor. 
 
Replik  Hugo Klintbäck: Ordningsfråga om revisorernas arvode 
 
Styret genom Mary-Ann Chang: Arvodet ligger på 800 kr 
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Inga självnomineringar.  
 
Invalet bordläggs till sektionsmöte 3. 
 

13.2 AMU 
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ordförande i AMU. 
 
Linnea Englund självnominerar sig och presenterar sig.  
 
Frågor? 
Johanna: Will you consider yourself mindful or demure? 
Linnea Englund: demure 
 
Är det mötets mening att nominera Linnea Englund till ordförande? 
JA  
 
Frågor? Inga frågor. 
 
Är det mötets mening att välja in Linnea Englund  till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Linnea Englund till ordförande i AMU 2025 
 
Vice president 
Styret frågar om någon vill självnominera sig till vice ordförande i AMU 
 
Solia Stamer självnominerar sig och presenterar sig.  
 
Frågor?  
Gianni: The best beer, german or belgium? 
Solia Stamer: german 
Linnea: where are you from? 
Solia Stamer: germany 
 
Är det mötets mening att nominera Solia Stamer? till vice ordförande? 
JA 
 
Frågor? Inga frågor. 
 
Är det mötets mening att välja in Solia Stamer till vice ordförande? 
JA 

Mötet väljer in Solia Stamer till vice ordförande i AMU 2025 
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Kassör 
Styret frågar om någon vill självnominera sig till kassör i AMU 
 
Ulrica Olsson självnominerar sig och presenterar sig.  
 
Frågor?  
Gianni: Why 6 is afraid of 7? 
Ulrika: sorry, I’m afraid of numbers 
 
Är det mötets mening att nominera Ulrica Olsson till kassör? 
JA 
 
Frågor? Inga frågor. 
 
Är det mötets mening att välja in Ulrica Olsson till kassör? 
JA 

Mötet väljer in Ulrica Olsson till kassör i AMU 2025. 
 
Ledamöter 
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i AMU 
 
César Velázquez och Rocío Celsa Ríos Brito självnominerar sig och presenterar sig. (2st)  
 
Frågor?  
Gianni: Celsa, tapas or paella? 
Celsa: Paella 
Johanna: Can you show us a dancemove? 
César: *dansar* 
 
Är det mötets mening att nominera ovanstående namn till ledamöter? 
JA 
 
Frågor? Inga frågor 
 
Är det mötets mening att välja in ovanstående namn till ledamöter? 
JA 

Mötet väljer in César Velázquez och Rocío Celsa Ríos Brito till ledamöter i AMU 2025 
 

13.3 AnollK 
Ordförande 
Valberedningen presenterar sin nominering Ludvig Angbratt till ordförande.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i AnollK. 
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Ingen motnominering.  
 
Ludvig Angbratt presenterar sig 
 
Frågor? 
Alice Backlund: som Allsmäktige har man mycket ansvar, vad  
är ditt favorit mos? 
Ludvig: Vad finns det för mos, inte potatismos, äppelmos kanske? 
Axel Andersson: I nästet finns det åtta anollk och en fes, vem var det som fes? 
Ludvig: allsmäktige  
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Ludvig Angbratt till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Ludvig Angbratt till ordförande i Anollk 2025 
 
Kassör 
Valberedningen presenterar sin nominerade Estelle Rydén till kassör. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i Anollk. 
 
Ingen motnominering.  
 
Estelle Rydén presenterar sig. 
 
Frågor? 
Hjalmar Dammberg: Om du skulle ha en piska vad skulle du kalla den  
Estelle: Oj vad svårt, yvonne 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja Estelle Rydén till kassör? 
JA 
 

Mötet väljer in Estelle Rydén till kassör i Anollk 2025 
 
Ledamotsposter 
Valberedningen presenterar sina nomineringar Isabella Forshufvud, Matilda Herrström, Hanna Lindsta 
Gersér, Lilly Rudenlöv, Holger Karlsson och Aysenaz Deniz till ledamotsposter i Anollk. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i Anollk. 
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Inga motnomineringar. 
 
Nominerade presenterar sig. 
 
Frågor? 
Alva: Ayse, nu när du ska jaga företag, så måste man vara charmig, vad är din bästa raggningsreplik? 
Ayse: Tjena kexet hahahha aa tjena kexet det går hem alla dagarn  
 
Liam: Som askalas så gäller det att vara händig, är du bekväm med knivar? 
Isabella: ja 
 
Klara: hanna, namnet sigrid, vad är det som djur? 
Hanna: Hund 
 
Ellen: Favoriträtt? 
Holger: Ärtsoppa 
 
Oskar: Matilda, det kan bli stelt på fester, vad är ditt bästa danssteg? 
Mathilda : A6 dansen: visar* 
 
Freya: Tar du med dig en spira eller tiara? 
Lilly: Båda 
 
Axel Lindeberg: föredrar du många kalas eller nollkalas? 
Isabella: Många 
 
Maja: Park eller Bänk? 
Holger: Bänk 
 
Clara: Anollkärlek eller anollkram? 
Lilly:  
 
Hugo: På gång eller på språng 
Mathilda: På språng. 
 
Ida: Gangnamstyle eller dab? 
Mathilda: Båda 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Isabella Forshufvud, Matilda Herrström, Hanna Lindsta Gersér, Lilly 
Rudenlöv, Holger Karlsson och Aysenaz Deniz till ledamotsposter i Anollk?  
JA 
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Mötet väljer in Isabella Forshufvud, Matilda Herrström, Hanna Lindsta Gersér, Lilly 
Rudenlöv, Holger Karlsson och Aysenaz Deniz till ledamotsposter i Anollk 2025.  
 

Mötet ajourneras 18:20 
 
Mötet återupptas 18:43 
 
 13.4 PubA 
Ordförande 
Valberedningen presenterar sin nominering Felicia Erkenfeldt till ordförande i PubA. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i PubA. 
 
Ingen motnominering.  
 
Felicia Erkenfeldt presenterar sig. 
 
Frågor? 
Nelly: Som august är det viktigt att fatta beslut, demokrati eller veto?  
Felicia Veto? Demokrati  
Nelly: En fråga som kom upp förra året var om en slipsstång, vad tycker du? 
Felicia: Ja; när jag va liten så brukade jag alltid klättra upp på sånna och glida ner så det kanske hade  
varit kul 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Felicia Erkenfeldt till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Felicia erkenfeldt till ordförande i PubA 2025 
 
Kassör 
Valberedningen presenterar sin nominering Lara Weimer till kassör.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i PubA. 
 
Ingen motnominering.  
 
Lara Weimer presenterar sig. 
 
Frågor? 
Jennifer: Som finansminister kan man behöva ta snabba beslut, svarta eller röda, pettson eller findus, 
vara suger mommy eller ha en sugar daddy? 
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Lara: Röda, nej inte så bra.  
Findus.  
Ha en sugar daddy.  
 
Linn: Om du hade obegränsat med pengar, vad hade du köpt till röda? 
Lara: en karaoke bar 
Samuel Nyberg: Du hittar kontanter i en låda, vad gör du med pengarna? 
Lara: Det blir ju bra till att skaffa en karaoke bar 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Lara Weimer till kassör? 
JA 
 

Mötet väljer in Lara Weimer till kassör i PubA 2025. 
 
Ledamotsposter 
Valberedningen presenterar sina nomineringar Elin Sandin, Alexandra Emanuelsson, Noah 
Kurtsdotter Carcuac, Paulina Moberg, Ingrid Garnemark, Emma Schau till ledamotsposter i PubA.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i PubA. 
 
Ingen motnominering.  
 
Nominerade presenterar sig 
 
Frågor? 
 
Maria: Vad skulle du sätta för pris på guldlasagnen? 
Ingrid: 10kr tror jag alla skulle uppskatta 
  
Albin: Svenska eller norska öl? 
Elin: Norsk öl  
 
Wilhelm: Du har bara en poster, vart sätter du den? 
Alexandra: PÅ entredörren till SB 
  
 
Hannah: Pubasmr eller pubmr? 
Noah: pubasmr  
 
Josefine: ett kryss eller två 
Emma: Två 
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Albin: sitta i eller stå bakom en kundvagnen? 
Elin: sitta i 
 
Hannah: kompensation eller deposition? 
Paulina: Kompensation 
 
Albin: Rött eller vitt vin? 
Elin: rött 
 
Wilhelm: Pettson eller hettson 
Noah: Pettson 
 
Josefine: Pubas ska gyckla om 10 min, vad gör du? 
Emma: breakdance nummer  
 
Samuel Nyberg: Har ni sett mucklornas värld, var skulle ni sätta en ingång till mucklornas värld i röda 
rummet, alla kan svara från vänster till höger? 
Vänster till höger svarar:  
I den stora röda hunden.  
Bakom affischen  på kylskåpet. 
Bakom pianot.  
I taket. 
Bakom röda soffan.  
I diskmaskinen.  
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Elin Sandin, Alexandra Emanuelsson, Noah Kurtsdotter Carcuac, 
Paulina Moberg, Ingrid Garnemark, Emma Schau till ledamotsposter i PubA? 
JA 
 

Mötet väljer in Elin Sandin, Alexandra Emanuelsson, Noah Kurtsdotter Carcuac, 
Paulina Moberg, Ingrid Garnemark, Emma Schau till ledamotsposter i PubA 2025  

 
 13.5 A6 
Ordförande 
Valberedningen presenterar sin nominering Tigris Johnson till ordförande. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i A6. 
Ingen motnominering. 
 
Tigris Johnson presenterar sig. 
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Frågor? 
Mathilda: När man jobbar på gasquen blir man trött, puckgodis eller sexgodis 
Tigris: Sexmästare godis  
Agnes Klang: Vad säger du om en inlagd gurka? 
Tigris: har lite svårt för inlagd gurka så får säga nej  
Mathilda: Som sexmästare behöver man ha många bollar i luften, vilka är dina favoritbollar 
Tigris: chokladbollar  
Agnes Klang: Vad händer med den som är sen till mötet? 
Tigris: Dörren är stängd! 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Tigris Johnson till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Tigris Johnson till ordförande i A6 2025 
 
Kassör 
Valberedningen presenterar sin nominering Isac Carlström till kassör. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i A6. 
 
Ingen motnominering. 
 
Isac presenterar sig. 
 
Frågor? 
Linnea Johansson : Bokföra eller föra? 
Kristalia: Båda, samtidigt. 
Linnea Johansson: Hur ser du på gold diggers? 
Kristalia: Ibland är det det man måste göra. 
Linnea Darin: Sex mask eller fyra kaniner? 
Kristalia: 4 kaniner. 
 
Frågor? 
Kristalia: Ask eller gasque, kort eller swish, minttu eller ---? 
Isac: Gasque, swish och Minttu  
 
Kristalia: Sittningen börjar om fem minuter och kassan strular, vilken är din favoritlåt från Eric 
Saade? 
Isac: *sjunger Manboy* 
 
Någon i A6 2024: Äckligt sex eller asgott sex? 
Isac: Asgott sex 
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Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Isac Carlström till kassör? 
JA 
 

Mötet väljer in Isac Carlström till kassör i A6 2025 
 
Ledamotsposter 
 
Vakant post:  
Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig till ledamot i A6. 
 
Clara Ehn, Natalie Granath och Tuva Hedliden nominerar sig. 
 
Clara Ehn presenterar sig.  
Frågor ställs.  
 
Natalie Granath presenterar sig.  
Frågor ställs. 
 
Tuva Hedliden. 
Frågor ställs.  
 
Vice mötesordförande öppnar upp för diskussion.  
 
Mötet finner Natalie Granath nominerad. 
 
Valberedningen presenterar sina nomineringar Elin Runhellen, Dennis Johansson, Embla Dreifaldt, 
Pauline Füleki, Clara Wigert Olsson.  
 
Ingen motnominering.  
 
Nominerade presenterar sig. 
 
Frågor? 
Adam: Svea eller Maya? 
Natalie: Svea  
 
Maya: Vilken är din go to låt på karaoke? 
Dennis: Mmm bra fråga, ehhh counntry roads skulle jag säga  
 
Thea: Korv eller bröd? 
Embla: Korv  
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Hanna: Vilken tråkig uppgift delegerar du till dina medsittande? 
Pauline: oj, allt med tejp.  
 
Jonathan: Vilken är din bästa post? 
Elin: gör pose*  
 
Wilma: Favorit juck? 
Clara: den nere på marken   
 
Adam: Lob eller silver? 
Natalie: LOB 
 
Jonathan: A3, A4 eller A6? 
ELin: A6  
 
Thea: Trerätters till en dejt? 
Embla: räknas potatismos som 3 rätter ?! 
 
Wilma: sexigt spex, spexigt sex? 
Clara: Sexigt spex  
 
Maja: Vilken öl skulle du vara 
Dennis: Guinness  
 
Hanna: vad gömmer du i din glittergrotta? 
Pauline : Pengar!  
 
Jakob: Hur mycket vatten är för mycket vatten? 
Natalie: Det finns inte för mycket vatten  
 
Golbarg: Karaokelåt? 
Natalie: total eclipse of the heart 
 
Clara Edlund: Hur mycket temperament på en skala av råtta och Gordon Ramsay? 
Embla: Om frågan är om jag är en råtta så ja.  
 
Adam: Tar du den under minuten?  
Natalie: Va annars.  
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Elin Runhellen, Dennis Johansson, Embla Dreifaldt, Pauline Füleki, 
Clara Wigert Olsson och Natalie Granath till ledamotsposter i A6? 
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JA 
 

Mötet väljer in Elin Runhellen, Dennis Johansson, Embla Dreifaldt, Pauline Füleki, 
Clara Wigert Olsson och Natalie Granath till ledamotsposterna i A6 2025 
 

Mötet ajourneras 19:57 
Mötet återupptas 20:20 
 
 13.6 FotA 
Ordförande 
Valberedningen nominerar Emma Knudsen som ordförande för fotA 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i FotA. 
 
Emma Knudsen presenterar sig. 
 
Frågor? 
 
Febe: Hur ser du på blackmail? 
Emma:ehh nej 
 
Samuel: Vilken är din favorittå? 
Emma: Lilltån  
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Emma Knudsen till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Emma Knudsen till ordförande i FotA 2025 
 
Kassör 
Valberedningen presenterar sin nominering Gabriella Kurz till kassör.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i FotA. 
 
Inga motnomineringar.  
 
Gabriella Kurz presenterar sig. 
 
Frågor? 
Noah: vill du hellre ha ett fullt minneskort eller fullt i kassan 
Gabriella: fullt i kassan  
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Noah: Photoshoppa eller shoppa? 
gabriella: photo  
 
Samuel: Hur många kablar behöver man? 
Gabriella: minst 2 
 
Inga fler frågor och vi går vidare till inval. 
 
Är det mötets mening att välja in Gabriella Kurz till kassör? 
JA 
  

Mötet väljer in Gabriella Kurz till kassör i FotA 2025 
 

Ledamotsposter 
 
Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig till ledamot i FotA. 
 
Simon Albinsson, Berat Can och Alex Karlsson nominerar sig. 
 
Simon Albinsson presenterar sig. 
Frågor ställs. 
 
Berat Can presenterar sig. 
Frågor ställs. 
 
Alex Karlsson presenterar sig. 
Frågor ställs. 
 
Vice mötesordförande öppnar upp för diskussion.  
 
Mötet finner Simon Albinsson, Berat Can och Alex Karlsson nominerade.  
 
Valberedningen presenterar sina nomineringar Linnea Stojcevska och Alrik Vargmark.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i FotA.  
Inga motnomineringar.  
 
Nominerade presenterar sig. 
 
Frågor? 
Noah: lunchmötesterapi eller retailterapi? Från höger till vänster. 
Höger till vänster svar:  
Retail therapy.  
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Just nu tillåter inte mitt bankkonto lunch.  
Retail. 
Lunch. 
Lunch. 
 
Saga : Hur är din relation med skolans skrivare  
Linnea: Älskar printer quota  
 
Samuel: Subjektiv eller objektiv? 
Simon: Det är viktigt att hålla koll på objektivet.  
 
Saga: Lightroom eller något? 
Simon: Lightroom 
 
Noah: favorit iso? 
Alex: vet inte kan svara senare. :  
 
Saga: favoritlens perspektiv?   
Berat: fisheye 
 
Samuel: Om man ska rikta blixten på den man ska fota, framåt eller bakåt? 
Nominerad: framåt  
 
 
Är det mötets mening att välja in Simon Albinsson, Ali Berat Can, Alex Karlsson, Linnea Stojcevska 
och Alrik Vargmark till ledamotsposter i FotA? 
JA 
 

Mötet väljer in Simon Albinsson, Ali Berat Can, Alex Karlsson, Linnea Stojcevska och 
Alrik Vargmark till ledamotsposterna i FotA 2025 
 
 
 13.7 A-laget 
Ordförande 
Valberedningen presenterar sin nominering Lovisa Olofsson till ordförande. 
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i A-laget. 
Inga motnomineringar. 
 
Lovisa Olofsson presenterar sig. 
 
Frågor? 
Filip: Vilken är din signaturmålgest? 
Lovisa: Jag har nog ingen, tyvärr  
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Någon i A-laget 2024: Barbord eller styrbord? 
Lovisa: Styrbord  
 
Amanda: Hemmamatch eller bortamatch? 
Lovisa: bortamatch  
 
Oskar: Man ska hjälpa till under mottagningskampen, hur kan vi ta hem segern? 
Lovisa: Att det är en fråga?  
 
Är det mötets mening att välja in Lovisa Olofsson till ordförande? 
JA 
 

Mötet väljer in Lovisa Olofsson till ordförande i A-laget 2025 
 
Kassör 
 
Valberedningen presenterar sin nominering Max Lind till kassör i A-laget.  
 
Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i A-laget. 
Ingen motnominering. 
 
Max Lind presenterar sig 
 
Frågor? 
Emil: Kredit eller springnota? 
Max: Springnota  
 
Matilda: Lägga bett eller producera svett? 
Max: svett  
 
Ida: Vinner vi finalen nästa år? 
Max: Beror på nollan och på oss; men tror på våra chanser  
 
Kan vi gå vidare till inval?  
JA 
 
Är det mötets mening att välja in Max Lind till kassör? 
JA 
 

Mötet väljer in Max Lind till kassör i A-laget 2025 
 
Ledamotsposter 
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Vice mötesordförande frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i A-laget.  
 
Ingen nominerar sig. 
 
Möjlighet för fyllnadsval finns den 18 december under sektionsråd.  
 
Valberedningen presenterar sina nomineringar Leo Jonasson och Wanda Hyberg till ledamotsposter i 
A-laget. 
 
Nominerade presenterar sig. 
 
Frågor? 
Någon i alaget: vad säger du till den som lånar högtalaren 
Leo: vem är du? 
 
lekledare: vad kommer ni göra för lek?  
Wanda: min spontana är att hålla i dans någon gång 
 
lekledare: Messi eller ronaldo? 
Båda: Zlatan; Ctrl c ctrl V 
 
Hugo: Vad gör ni för att nollan ska vinna finalen? 
Båda: Vi hejar som att det inte finns någon morgondag. 
Vi maxar skiten ur dom.  
 
Kan vi gå vidare till inval? JA 
 
Är det mötets mening att välja in Leo Jonasson och Wanda Hyberg till ledamotsposter i A-laget?  
JA 
 

Mötet väljer in Leo Jonasson och Wanda Hyberg till ledamotsposter i A-laget 2025 
Det finns vakanta poster kvar. 

 
14. Övriga frågor 
De övriga frågor som fanns har behandlats tidigare.  
 
15. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 21:39. Nyinvalda kom fram! 
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MÖTESSEKRETERARE

Namn Elsa Dufva, A-styret

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 11-12-2024

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet
överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Noah Kurtsdotter Cuarcac

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 20-12-2023

Namn Bianka August

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 20-12-2023

A-SEKTIONEN STYRET@ATEK.CHALMERS.SE SVEN HULTINS GATA 6
CHALMERS STUDENTKÅR ATEK.CHALMERS.SE 412 58 GÖTEBORG


	Protokoll - Sektionsmöte 2 

